
Zápisnica 

zo XII. zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa 22.07.2020  

v sále KD v Nemciach o 18.00 hodine. 

 

 

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny 

Ospravedlnení:  Ing. Janovec Michal 

                           Mgr. Peter Caban 

 

Program: 

 

1. Otvorenie,  schválenie programu 

2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľa OZ 

3. Kontrola uznesenia zo zasadnutia OZ  zo dňa 02.07.2020 

4. Ďalší postup v rekonštrukcii „Spevnená plocha“ na sídlisku 

5. Rôzne 
      

K bodu č. 1 – Otvorenie, schválenie programu 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva /ďalej len OZ/ otvorila a prítomných poslancov 

a občanov obce privítala starostka obce.  

 

Obecné zastupiteľstvo schválilo program zasadnutia s doplnením programu rokovania o bod 

„rôzne“ na návrh poslanca Ing. Vladimíra Bugáňa. 

 

K bodu č. 2 – Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľa OZ 

Do návrhovej komisie boli zvolení: Ing. Mira Varlová, Oľga Kostiviarová a Eva Tóthová.  

Za overovateľov zápisnice boli určení: Mgr. Katarína Sedliaková, Ing. Ján Slovák  

Za zapisovateľa bola určená Mgr. Kristína Geciová  

 

K bodu č. 3 - Kontrola uznesenia zo zasadnutia OZ  zo dňa 02.07.2020 

OZ skonštatovalo, že uznesenia č. 125-129 sú splnené a uznesenia č. 51, 54 a 62 sú v priebehu 

plnenia. 

 

 

K bodu č. 4 - Ďalší postup v rekonštrukcii „Spevnená plocha“ na sídlisku 

Obecné zastupiteľstvo odporučilo starostke obce zadať verejné obstarávanie – priamym 

zadaním zákazku na zhotovenie spevnenej plochy pri obchode KORUNA podľa projektovej 

dokumentácie v sume 17.500,- EUR s DPH. Firma Bartoš STAV s.r.o. Slovenská Ľupča nevie 

zrealizovať podľa vypracovaného aktuálneho projektu spevnené plochy pred obchodom 

KORUNA za sumu určenú v projekte.  

 

K bodu č. 5 - Rôzne 

Starostka obce informovala o výstavbe garáže pre protipovodňový vozík. Na dotaz Ing. Ján 

Slováka starostka ozrejmila, že toho času ešte nedošlo k odovzdaniu staveniska. 

 



Starostka obce informovala o tom, že podujatie ADRIM sa bude konať dňa 23.08.2020 avšak 

bez zvyčajne sprievodných aktivít, varenia gulášu a pod. Následne informovala, že podujatie 

„Vatra“ sa bude konať dňa 29.08.2020 a dňa 30.08.2020 Futbalový turnaj, ktorého sa tohto roku 

zúčastnia aj tímy z okolitých obcí.  

 

p. Kohútová  

-vyzvala starostku obce aby kontaktovala elektrárne, nakoľko od poslednej odstávky elektriny 

zvykne v panelákoch vypadávať elektrina, resp. dochádza ku jej krátkodobým výpadkom.  

- upozornila na to, že do odpadových nádob vhadzujú odpad aj iné osoby ako obyvatelia 

panelákov 

 

Starostka prisľúbila, že elektrárne bude kontaktovať. Pokiaľ ide o vhadzovanie odpadu do 

odpadových nádob pred panelákmi, starostka prisľúbila, že opätovne bude vyzývať 

prostredníctvom rozhlasu na rešpektovanie zákazu vhadzovať odpad do odpadových nádob 

pred panelákmi inými osobami ako obyvateľmi panelákov. 

 

      Nakoľko bol program OZ vyčerpaný, p. starostka zasadnutie OZ ukončila. 

 

 

Zapísala: Mgr. Kristína Geciová                     

 

 

 

Overovatelia:            Mgr. Katarína Sedliaková         ....................................... 

 

                                  Ján Slovák                           ....................................... 


